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Tárgy: Interpelláció – Lassan migráns országgá válunk. Nagyobb mennyiségű vendégmunkás 

érkezik Kalocsára? 

 

 

Tisztelt Elnök Úr! 

 

 

Font Sándor, a Fidesz Bács-Kiskun vármegye 3. sz. OEVK országgyűlési képviselője, 2025. április 

9-én a Kalocsa TV-nek adott interjújában arról beszélt, hogy Kalocsa és a környékbeli települések 

számára a vízellátás biztosítva kell, hogy legyen, mégpedig azért, mert ha nagyobb számban 

érkeznek vendégmunkások, azokat el kell helyezni és a korábbi rendszer nem lenne képes az 

ellátásukra, értve ez alatt a víz-és szennyvíz kapacitást. Ennek érdekében pedig az állam 1 milliárd 

forintos tervezési forrást biztosított.  

 Amióta a kormány legalizálta a migrációt, tömegesen telepítik be Magyarországra a harmadik 

világbeli vendégmunkásokat. Ez sajnos Bács-Kiskun vármegyében sincs másképp, csak néhány 

példát említve: már Kerekegyházán is indiai vendégmunkások vannak, Mélykúton százával vannak 

a  pakisztániak, Lajosmizsén is egy indiai vendégmunkás csoportot láttak egy általános iskola körül 

bandázni, Kecskeméten a Duvenbeck cégtől pedig tömegesen bocsátották el a magyar 

munkavállalókat, hogy olcsó, indiai vendégmunkásokat vegyenek fel a helyükre, ráadásul a cég HR 

munkatársa még büszkén dicsekedett is vele, hogy a magyar dolgozókat indiaiakra cserélték.    
    
 

 

Tisztelt Elnök Úr!  
A fent említett települések után Kalocsára is nagyobb létszámú vendégmunkás érkezése 
várható? 
Ha igen, hányan fognak érkezni és honnan? 
Hol fognak dolgozni és hol lesznek elszállásolva? 
Hány településre terveznek még vendégmunkásokat betelepíteni Bács-Kiskun vármegyében? 

 
 

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm! 

 

Interpellációmat Bács-Kiskun vármegye 2025. április 25-i közgyűlésén szóban is elő kívánom adni! 

 

 

Fülöpszállás, 2025. április 25. 
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